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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 Αθήνα, 20/02/2023

Προς: Υπουργό Δικαιοσύνης κ. Κωνσταντίνο Τσιάρα

Θέμα: «Προσβασιμότητα ΑμεΑ στα δικαστήρια»

Κύριε Υπουργέ, 

Με αφορμή το μόλις πριν από λίγες ημέρες ψηφισθέν νομοσχέδιο του 
Υπουργείου σας,  για την ίση μεταχείριση ΑμεΑ στη δικαιοσύνη, αφού σας 
συγχαρώ για την ευαισθησία σας, για την επικαιροποίηση της ορολογίας των 
Κωδίκων, την εναρμόνισή της με την Σύμβαση για τα Δικαιώματα των Ατόμων 
με Αναπηρία και τις λοιπές διατάξεις για τη διευκόλυνση της πρόσβασης στη 
Δικαιοσύνη των Ατόμων με Αναπηρία, σας θέτω μια ακόμη παράμετρο, 
αναφορικά με το θέμα αυτό. Είναι γεγονός ότι στη χώρα μας, δυστυχώς, δεν έχει 
ολοκληρωθεί ούτε από το δημόσιο αλλά ούτε και από τον ιδιωτικό τομέα, η 
απρόσκοπτη προσβασιμότητα των ατόμων με κινητικά προβλήματα, με 
αποτέλεσμα, να εξακολουθούν να είναι απομονωμένοι και αποκλεισμένοι. 

Έχω κάποιες πληροφορίες, ότι το Υπουργείο Δικαιοσύνης επεξεργάζεται 
μέσω ειδικής επιτροπής σχέδιο, ώστε σε όλα τα Δικαστήρια της χώρας, αρχικά 
από τα κεντρικά κτήρια (Άρειος Πάγος, Εφετείο κ.α.) να μπορούν εφεξής, να 
κυκλοφορούν με ασφάλεια οι εργαζόμενοι και οι πολίτες ΑμεΑ. 

Ερωτάται ο Υπουργός:

1. Αληθεύουν αυτές οι πληροφορίες;

2. Εάν ναι, ποια είναι τα σχέδια και ο προγραμματισμός του Υπουργείου 
σας;

Η ερωτώσα Βουλευτής, 

Φωτεινή Πιπιλή 
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